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Päevakord 

1. Nete Tiitsaar, poollooduslikud kooslused Vilsandi rahvuspargis 

2. Ants Animägi, Riigimetsa Majandamise Keskuse tegemised Vilsandi rahvuspargis 

3. Aivar Jõgi ja Tormis Lepik, Jahindus Vilsandi rahvuspargis 
 

Mõtted ja ettepanekud 

Lisasöötmisest poollooduslikul kooslusel tuleb koheselt teatada  (üks ala, kus söödetakse nn põllu 

peal aga see piirneb kohe poolloodusliku kooslusega – üks aed). 

Poollooduslike koosluste kohta käiv info (nt nõuded jms) edastada ka maaomanikele ja vajalik oleks 
lisaks inglise keelse versiooni olemasolu, kuna paljud maaomanikud on välismaalased.  

Kadastike katvuse astet nõutakse hooldajatelt liiga madalat (määruses o leva 0,5 asemel veel 
madalamat) – igale alale tuleb läheneda alapõhiselt ning näitajad kõikide alade puhul ei olegi samad.  

Teatud karjatajate karjaaiad on väga suured ja neid ei võeta maha ka talvel, mistõttu tunnevad 

jahimehed, et nad ei saa edukalt vähendada sigade arvukust. 

Vilsandi saare küttepuude teema tuleks põhjalikumalt läbi arutada (koosoleku teema), et leida saare 

vajadusi rahuldav lahend. 

Lisaks esitas Vilsandi saarevanem Neeme Rand veel rida mõtteid: saarel lambapidamise alustamine; 

teede korrashoiuks vajaliku täitematerjali saamine; liikumine tuletorni all jne 


